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 zahájení: 17.00 hodin 

přítomni:   Mgr. Jan Petr, Roman Hančík, Marie Peňázová, Lenka Kolbábková, Zdeněk Petr 

omluven:  

 hosté:   

ukončení:  17.45 hodin 

 

Jednání vedl starosta obce Mgr. Jan Petr 

1Program 
                        1. Zahájení 

  2. Informace starosty 

  3. Nájem byt 

  4. Komunální technika  

                        5. Oprava komunikace 

  6. Různé 

  7. Závěr 

Pro: 5               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 

 

1. Informace starosty. 

Starosta informoval zastupitelé: 
a) Chodník – během července začne výstavba chodníku 
b) Územní plán – obec zveřejnila návrh zadání Územního plánu obce Vlachovice na 

stránkách www.vlachovice-nm.cz. Nebo je možné nahlédnout přímo na obecním 
úřadě Vlachovice. 

c) Kanalizace – 24.6. bylo provedeno čištění všech čerpacích jímek. 
 

 

2. Nájem bytu. 

Obec Vlachovice vypsala záměr na pronájem obecního bytu, který bude sloužit jako bytové 
prostory nájemci restaurace, jeho členům rodiny nebo pro zaměstnance. 
Záměr bude zveřejněn od 1.7. – 16.7.2019. Nový nájemce bytu bude vybrán na zasedání OZ 
dne 17.7.2019. 

 

3. Komunální technika. 

Obec Vlachovice podala žádost o dotaci Program obnovy venkova (POV) 2019. Zastupitelé 
obce schválili využít dotaci na zakoupení smykem řízený nakladač na údržbu obce (chodníku, 
kopání, zemní práce, služby občanům…). Konkrétní typ bude vybrán v následujících týdnech. 
Pro: 5                 Proti: 0                        Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

 

 

http://www.vlachovice-nm.cz/
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4. Oprava komunikace. 

OZ schválilo finanční příspěvek ve výši 10 000,- Kč na opravu komunikace mezi Vlachovicemi a 
Rokytnem („Devítka“). Tuto komunikaci využívá široká veřejnost, hlavně v době pořádání 
velkých sportovních akcí v Areně Vysočina. 
Pro: 4                Proti: 1                      Zdržel se: 0 
Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 8. 7. 2019 
Zapisovatel: Eva Sýkorová 
Ověřovatelé: Roman Hančík dne: ..............................  
 Zdeněk Petr dne: ..............................  
Starosta: Mgr. Jan Petr dne: ..............................  


